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Abstract (en)
The merchandise holder (10) has a vertical fixture arm (31) parallel to the wall, with two spaced apart (14) coupling halves (31,31') of a two-part
fixture (30,30'). The top coupling half is hooked (31), and the lower one (31') in the form of a plug. The wall (20) has two spaced apart (15) counter
coupling halves (21,21') each consisting of a knob (25,25') mounted on the wall. An outer coupling head (22,22') has a coupling neck (23) facing
the wall. Each coupling half has a coupling-holder (32,32') enclosing the head and possessing a downward open radial duct (33,33') for radially
inserting or removing the coupling head. The top coupling-holder has an axial cover (39) with radial passage (16) for radially inserting or removing
the coupling neck.

Abstract (de)
Bei einer Vorrichtung zum lösbaren Befestigen eines Warenträgers (10) an einer Wand (20) verwendet man zwei in Abstand zueinander
angeordnete Kupplungshälften (31, 31') an einem zum Warenträger (10) gehörenden vertikalen Befestigungsarm (11). An der Wand (20)
sind, in entsprechendem Abstand, zwei Gegenkupplungshälften (21, 21') befestigt. Um das gute Aussehen der Vorrichtung zu verbessern
wird vorgeschlagen, die beiden Gegenkupplungshälften aus einem punktuell an der Wand (20) montierten Knopf auszubilden, die aus einem
Kupplungskopf (22, 22') und einem Kupplungshals (23, 23') besteht. Die am Warenträger (10) angeordneten Kupplungshälften (31, 31') besitzen
Kupplungsaufnahmen, die nach unten einen offenen Radialkanal aufweisen. Die obere Kupplungshälfte (31) besitzt außerdem noch eine
Axialabdeckung (39), welche die dortige Kupplungsaufnahme im oberen Bereich verschließt. <IMAGE>
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